
 

Srdečně zveme všechny na seminář o zvažovaném 

rušení obvodního oddělení bítešské 

POLICIE 
 

který se uskuteční ve středu 

23. listopadu 2011 v 17.00  

v Kulturním domě ve Velké Bíteši. 

 

Opravdu nám chce policie pomáhat a chránit? 

Bude obvodní oddělení opravdu zrušeno? 

Jak policie zvládá kriminalitu? 

Které věci vás trápí? 

 
 

Odpovědi budou 

hledat 

 
 Vedení města 

 Zástupci policie 

 Pozvání obdrželi i 

poslanci a senátorka za 

náš okres 

 

 

www.velkabites.cz 

http://www.velkabites.cz/

